
 

   
 

 gemeente Krimpenerwaard  Postbus 51  2820 AB Stolwijk 

 www.krimpenerwaard.nl 

 

VERSLAG 
Klankbordgroep Schuwacht 156 
 
LOCATIE Lekkerkerk 
DATUM 23 april 2024 
TIJD 19:00 - 20:30 
  

AANWEZIGEN 

Wethouder Ria Boere 
Jesse Wilzing 
Louise Cnossen 
Youssef el Ouasghiri 
Tarik Faiq 
Chantal de Bruijn 
Marionne Reyngoudt 
Robert Coomans 
Charlotte van der Voet 
Omwonenden  

  

Gespreksleiders openen het gesprek 
Jesse Wilzing heeft het stokje overgenomen van voormalige projectleider. Louise Cnossen volgt Joop Vink van 
het Nidos op, Youssef el Ouasghiri vergezeld Louise. 
 
Opening door Ria Boere 
We bespreken vandaag de stand van zaken, actiepunten, het veiligheidsplan en de documenten die we op de 
website hebben geplaatst. We bespreken de punten die op de agenda staan.  
 
Stand van zaken  
Tarik neemt het woord. Het grootste gedeelte van de jongeren is gearriveerd. De jongeren vinden het een fijne 
plek. De jongeren voelen ze zich erg goed en zijn snel gewend aan de woning. Het zijn 6 Eritrese jongens en 8 
Syrische jongens, de leeftijden zijn tussen de 15 en 17,2 maanden.  
 
De jongeren hebben het winkelcentrum al gevonden. Meerdere omwonenden bevestigen dat ze al jongeren 
hebben zien lopen met grote boodschappentassen. De jongeren moeten zelf koken, dus kopen ze zelf 
boodschappen. Ze vinden inmiddels de bus naar Rotterdam. Deze week zullen ook de eerste fietsen arriveren.  
 
Er wordt samengewerkt met het ISK in Capelle a/d IJssel, Tarik hoopt dat de jongeren na de meivakantie 
kunnen beginnen. Wethouder Boere vraagt wat de ervaring is van TMC Pro met scholing van de Eritrese 
jongeren. Sommige jongeren gingen niet graag naar school, doordat ze vaak wisselden van locaties. Er wordt 
wel streng toezicht gehouden dat de jongeren naar school gaan.  
 
Een omwonende heeft 3 jongens gesproken die over de dijk wandelden en de jongeren zijn erg beleefd. Het 
was een prettige ervaring. Ze spreken niet erg goed Nederlands. Louise geeft aan dat de focus van het ISK met 
name ligt op de Nederlandse taal. Er zijn geen problemen als ze alleen boodschappen gaan doen bij de Albert 
Heijn.  
 
Er waren jongeren zondag op het plein aan het hangen met koffie en zonnebloempitten aan het eten. Een tip 
voor de jongeren, laat ze buiten de bebouwde kom aan de tegenovergestelde rijrichting lopen voor de 
veiligheid en in de avond een hesje of met licht. 
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Jongeren 
Een omwonende vraagt hoe de jongeren zich voelen. De jongeren hebben vriendschappen gesloten in ter Apel 
of reisden gezamenlijk.  Ze ervaren weinig eenzaamheid. De vrienden fungeren soms als nieuwe familieleden 
en soms hebben ze telefonisch contact met familieleden in het thuisland.  
 
Een omwonende hoopt dat ze naast school een fijne dagbesteding hebben. Is er ruimte voor een voetbaltafel 
of andere gezamenlijke spellen? Tarik geeft aan dat dit wel goedkomt. Jongeren zijn tegenwoordig liever met 
een scherm bezig, maar er wordt hier zeker aandacht aan geschonken. Een van de jongeren heeft bijvoorbeeld  
een PlayStation meegenomen. 
 
Wat gebeurd er met de jongeren vanaf 18 jaar? 
Wethouder Ria Boere wil weten wat er gebeurd met de jongeren zodra ze 18 worden. Als ze 18 zijn, zijn ze 
officieel volwassen en mogen ze zelf kiezen wat hun toekomst is. Als de jongeren nog niet zelfstandig genoeg 
zijn, kunnen ze eventueel nog tot 21 jaar verlengd in de opvang verblijven. Hiervoor moeten de jongeren dan 
wel zelf toestemming voor geven. Op het moment dat ze zelfstandig zijn, kunnen ze op zoek naar een woning. 
Ze zijn ze vrij om te gaan en staan waar ze willen. Er worden geen jongeren op straat gezet zodra ze 18 jaar 
geworden zijn. Als de jongeren niet weten waar ze naar toe moeten, dan krijgen ze mogelijkheid om te blijven. 
Dan moeten ze zich uiteraard aan de huisregels houden.  
 
Acties (vorige overleg) 

▪ Er komt als het goed is een schutting naar de directe buren. Het hek is meer een markering van de 
tuinen. Voor nu is dat voldoende, als het anders wordt dan komt dit gedurende het verblijf ter sprake.  
 

▪ De tuin is gecontroleerd door handhaving. Er is 30 jaar niet onderhouden. Een vervolgactie is voor de 
sloten en bomen. Er moet een afscheiding komen voor de veiligheid van de jongeren. 

 
▪ De rotzooi rond het huis is opgeruimd. 

 
▪ De brief is rondgestuurd met telefoonnummers. Alle omwonenden bij de klankbord bijeenkomst 

hebben deze brief ontvangen. 
 

▪ Is er behoefte aan een nieuwsbrief of bijeenkomst? De omwonden hebben voorkeur voor een  
klankbordgroep over 2 á 3 maanden. Als het niet nodig is dan zeggen we deze afspraak af of 
verplaatsen we deze naar na de zomervakantie. 
 

▪ Onderaan in de notulen van vorige klankbord bijeenkomst wordt informatie gegeven over 
nadeelcompensatie. De vergunningaanvraag wordt zo snel mogelijk aangevraagd. Wethouder Boere wil 
de vergunning op korte termijn ontvangen, dan kunnen de omwonenden daar ook mee aan de slag. De 
gedoogbeschikking is afgegeven, maar pas na de vergunningaanvraag kan de procedure van bezwaar 
starten. 

 
▪ Er wordt dit jaar nog beleid gemaakt voor het huisvesten voor arbeidsmigranten in de 

Krimpenerwaard. Op dit moment is er nog geen beleid voor binnen deze gemeente. Als de huidige 
vergunning verleend gaat worden, is het beleid voor huisvesten arbeidsmigranten nog niet gereed. Het 
is niet duidelijk op het toekomstig beleid invloed heeft op de Schuwacht 156, omdat dit pand 
particulier eigendom is en nu nog geen beleid aanwezig is. Hoe veel mensen mogen er maximaal in 
deze woning wonen? Wethouder Boere geeft hier volgende keer nog toelichting over. 
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▪ De informatie staat op de website van de gemeente, als mensen vragen stellen aan de omwonenden 
kun je ze altijd doorverwijzen naar de website: Opvang Schuwacht Lekkerkerk | Gemeente 
Krimpenerwaard 

 
Veiligheid 
Robert vraagt of alle omwonenden het eens zijn met het concept veiligheidsplan. De telefoonnummers van de 
locatie moeten nog worden toegevoegd, omdat deze op het moment van versturen nog niet bekend waren. 
Een omwonende vraagt naar het periodiek overleg tussen politie, gemeente, Nidos en TMC Pro dat is 
opgenomen in het veiligheidsplan. Dit is niet openbaar omdat er soms privacy gevoelige zaken besproken 
worden. Wel is het mogelijk voor omwonenden om onderwerpen op deze agenda, geef dit door in de 
klankbordgroep of via de e-mail.  
 
Belangrijk dat er goed op de veiligheid van de jongeren gelet wordt. Het uitgangspunt bij TMC en Nidos is zo 
veel mogelijk Nederlands praten. Soms is het noodzakelijk om een lastig gesprek in moedertaal te bespreken.  
 
Koningsdag & Hemelvaart zijn in Lekkerkerk altijd druk bezochte feesten. Een groot deel van de mensen die de 
feesten bezoekt drinkt alcohol. Ervaring uit het verleden is, dat de sfeer na 20 uur vaak grimmig wordt en dat 
de wijkagent/politie soms moet ingrijpen. De omwonenden adviseren om de jongeren na 20 uur binnen te 
houden in het huis voor hun eigen veiligheid. Robert noteert de adviezen en geeft dit door aan de wijkagent. 
Wethouder Boere vindt het fijn dat er meegedacht wordt. 
 
Recreatie 
Een omwonende vraagt of er al contact is met de voetbalvereniging? De voetbalvereniging is al benaderd. Eerst 
moeten de jongeren even landen, maar daarna zou dit erg fijn zijn. Als omwonenden nog tips of suggesties 
hebben, zijn deze van harte welkom. De voetbalvereniging is goed voor de integratie.  
 
 
Acties 

▪ Plan uitstroom jongeren doornemen (gemeente/Nidos/ TMC Pro) 
▪ Beleid huisvesting arbeidsmigranten 
▪ Vergunning 
▪ Onderhoud tuin (eigenaar?) 
▪ Veiligheid Koningsdag/ Hemelvaart doorgeven aan wijkagent 
▪ Plannen volgende klankbordgroep 3 juli 

 

 

https://www.krimpenerwaard.nl/opvang-schuwacht-lekkerkerk
https://www.krimpenerwaard.nl/opvang-schuwacht-lekkerkerk

